
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1247 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1247:  

”I Tyskland er der nu over 80.000 medicinske cannabispatienter og en række god-

kendte produkter på markedet. I Danmark kan vi tælle patienterne i hundreder, og 

der er ganske få tilgængelige produkter. Hvordan vil ministeren forklare denne for-

skel og hvilke initiativer vil ministeren tage for at efterspørgslen på medicinsk canna-

bis produkter fra danske patienter kan imødekommes?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet er i gang med en evaluering af forsøgsordningen med 

medicinsk cannabis. Brugen af ordningen og det begrænsede antal produkter på det 

danske marked vil blive adresseret i evalueringen.  

 

Når evalueringen foreligger, vil jeg indkalde til politiske drøftelser om, hvorvidt for-

søgsordningen skal forlænges, og om den eventuelt skal justeres og forbedres.  
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